

MINISTRY OF EDUCATION OF THE REPUBLIC OF BELARUS

BELARUSIAN STATE UNIVERSITY

FACULTY OF INTERNATIONAL RELATIONS

Department of International Tourism

Annotation for the thesis

MINISTRY OF EDUCATION OF THE REPUBLIC OF BELARUS

BELARUSIAN STATE UNIVERSITY

FACULTY OF INTERNATIONAL RELATIONS

Yang Yongjing

Scientific supervisor – O.S.Zhuravskaya

Minsk, 2024

ANNOTATION

Master's thesis on the topic: Master's thesis on the topic: The master's thesis consists of a table of contents, a general description of the work, an introduction, three chapters, a conclusion, a bibliography, 4 figures, 5 tables, 1 formulas. The thesis length is 84 pages. The bibliography includes 77 items.

2. Keywords

QIANDONGNAN REGION; SPORTS EVENTS AND LEISURE TOURISM, RURAL REVITALIZATION, TOURISM REVITALIZATION

3. Contents of the work

The purpose of the study is to analyze the integration path of ethnic traditional sports and tourism in Qiandongnan region based on full research on ethnic traditional sports and cultural resources, status quo, and problems, to provide reference for the sustainable development of local culture and economy.

The object of the Research on the Integrated Development of Rural Sports Events and Leisure Tourism in Qiandongnan Miao and Dong Autonomous Prefecture, Guizhou Province, China under the Rural Revitalization Strategy

The subject of the Research on the Integration Development of Rural Sports Events and Leisure Tourism under the Rural Revitalization Strategy

Research methods: (1) Literature method (2) Logical analysis method

The scientific novelty of this study is to designate tourism as the leading factor in the development of traditional ethnic sports, restore their production and living functions, explore the path of revitalisation suitable for the local area, and provide innovative ideas and perspectives for the modernisation of ethnic sports culture and the integrated development of culture, sports and tourism.

Possible practical application. Optimising resource development, integrating industrial development, perfecting supporting services, systematically planning cultural and tourism synergies, and providing ideas for revitalising development.

Reliability of materials and research results. The research materials and the results of the master's thesis are reliable. The author confirms that all theoretical and methodological provisions and concepts borrowed from sources are accompanied by links to their authors.

АННОТАЦИЯ

Магистерская диссертация на тему: Магистерская диссертация на тему: Магистерская диссертация состоит из оглавления, общей характеристики работы, введения, трех глав, заключения, библиографического списка, 4 рисунков, 5 таблиц, 1 формулы. Объем диссертации составляет 84 страницы. Библиография включает 77 наименований.

2. Ключевые слова

РЕГИОН ЦЯНЬДУННАНЬ; СПОРТИВНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ И ДОСУГОВЫЙ ТУРИЗМ, ВОЗРОЖДЕНИЕ СЕЛЬСКИХ РАЙОНОВ, ВОЗРОЖДЕНИЕ ТУРИЗМА

3. Содержание работы

Цель исследования - проанализировать пути интеграции этнических традиционных видов спорта и туризма в регионе Цяньдуннань на основе всестороннего изучения этнических традиционных видов спорта и культурных ресурсов, состояния дел и проблем, чтобы предоставить рекомендации для устойчивого развития местной культуры и экономики.

Объект исследования - комплексное развитие сельских спортивных мероприятий и досугового туризма в Цяньдуннане Мяо и Донг автономной префектуры провинции Гуйчжоу, Китай в рамках стратегии возрождения сельских районов.

Предмет исследования интеграционного развития сельских спортивных мероприятий и досугового туризма в рамках стратегии возрождения сельских районов.

Методы исследования: (1) литературный метод (2) метод логического анализа

Научная новизна данного исследования заключается в определении туризма как ведущего фактора развития традиционных этнических видов спорта, восстановлении их производственных и жизненных функций, изучении путей возрождения, подходящих для местных условий, и предоставлении инновационных идей и перспектив для модернизации этнической спортивной культуры и комплексного развития культуры, спорта и туризма.

Возможное практическое применение. Оптимизация развития ресурсов, интеграция промышленного развития, совершенствование вспомогательных услуг, систематическое планирование синергии культуры и туризма, а также идеи для оживления развития.

Надежность материалов и результатов исследований. Материалы исследования и результаты магистерской диссертации достоверны. Автор подтверждает, что все теоретические и методологические положения и понятия, заимствованные из источников, сопровождаются ссылками на их авторов.